
Strona 1 z 8 
 

 

Protokół nr  8/2023 

 

Z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji Gminy w dniu 25.09.2023 r. 

 

       Posiedzenie otworzyła Pani Małgorzata Kozubek – przewodnicząca Komisji do spraw 

Inwestycji. 

 

W obradach komisji uczestniczyli członkowie: 

 

- Komisji do Spraw Inwestycji, wg. załączonej listy obecności, 

 

oraz Pan Tomasz Lato – Wójt Gminy Masłów, Pani Monika Dolezińska - Włodarczyk – Wicewójt 

Gminy Masłów, Pan Robert Szechnicki – Skarbnik Gminy Masłów, Pan Zbigniew Zagdański,                 

Pan Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Pani Anna 

Kucmin – Kierownik Referatu Rolnictwa Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska,                    

Pani Edyta Hrabąszcz – Inspektor ds. gospodarki gruntami. 

  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

5. Projekt uchwały w sprawie: 

a)       zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

b)       zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

c)      zmiany zmiany uchwały Nr LVII/594/2023 Rady Gminy Masłów w sprawie udzielenia pomo

 cy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023 – 2024 

d)      zmiany uchwały Nr IX/114/2019 Rady Gminy Masłów z dnia   27 czerwca 2019 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina  

Masłów, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów 

8. Sprawy inne. 

9.  Zakończenie obrad 

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 4 listopada 

2020 roku, poz. 3838) w dniu 25 września  2023 r. o godzinie 15:30 w Sali Samorządowej Urzędu 

Gminy, Przewodnicząca Komisji do spraw Inwestycji – Pani Małgorzata Kozubek otworzyła 

obrady komisji. 
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Ad. 2 

Stwierdzenie quorum.  

W posiedzeniu komisji uczestniczy 5 z 7 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą  

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Małgorzata Kozubek 

4. Tomasz Ksel 

5. Andrzej Kułak 

6. Artur Maciej Lis 

7. Ryszard Piotr Szymczuch 

 

Ad. 3 

              Przyjęcie porządku obrad. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Artur Maciej Lis 

Wniosek:  

Komisja zatwierdziła porządek obrad. 

 

Ad. 4 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści zawartych                      

w protokole. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Artur Maciej Lis 

Wniosek:  

Komisja zatwierdziła protokół nr 7/2023. 

 

Ad. 5 

 Projekt uchwały: 

a)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Szczegóły projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy przedstawił                    

Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Szczegółowo omówił zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały 

budżetowej dotyczące poszczególnych zadań realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy 

Masłów. Poinformował o zwiększeniu planów dochodu tj.  

Zwiększa się ogółem plan dochodów o kwotę 3.682.920,09 zł do kwoty 76.388.838,52 zł 

Zwiększa się plan dochodów w następujących działach: 

-dz.756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających 

osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem – zwiększa się plan dochodów o kwotę 

17.303,14 zł z tytułu wpływów za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie 

hurtowym. 

-758 – Różne rozliczenia – zwiększenie dochodów o kwotę 3.639.917,00 zł z tytułu uzupełnienia 

subwencji oświatowej i subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego. 

-dz.801 – Oświata i wychowanie – zwiększa się plan dochodów o kwotę 699,95 zł z tytułu 

rozliczenia środków z lat ubiegłych za podręczniki 

-dz.852 – Pomoc społeczna – zwiększenie dochodów o kwotę 25.000,00 zł z tytułu rozliczenia 

zasiłków z lat ubiegłych. 

Zwiększa się ogółem plan wydatków o kwotę 397.885,09 zł do kwoty 88.244.221,88 zł 

Zmniejsza się plan wydatków w następujących działach: 

dz.600 – Transport i łączność – zmniejszenie planu o kwotę 37.829,40zł z tytułu zmiany 

przeznaczenia funduszu sołeckiego sołectwa Domaszowice i Masłów Pierwszy. 

Razem plan wydatków został zmniejszony o kwotę 37.829,40 zł. 

Zwiększa się plan wydatków w następujących działach: 

dz.600 – Transport i łączność – zwiększenie planu o kwotę 39.581,00 zł z tytułu zwiększenia 

nakładów na zadania inwestycyjne przy drogach gminnych w miejscowościach Barcza i Dąbrowa. 

-dz.750 - Administracja publiczna – zwiększenie planu wydatków o kwotę 10.000,00zł na usługi 

związane z promocją gminy. 

- dz.754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona p.poż - zwiększenie planu o kwotę 13.700,00zł 

dotyczącego bieżącego działania związanego z ochrona przeciwpożarową. 

-dz.801 – Oświata i wychowanie – zwiększenie planu wydatków o kwotę 121.526,95 zł z tytułu 

zwiększenia stawki na ZFSS, zwiększenia nakładów na bieżące funkcjonowanie SP w Mąchocicach 
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Kapitulnych oraz na zadanie „Budowa altany przy SP w Brzezinkach”. 

- dz.851 – Ochrona zdrowia - zwiększenie planu o kwotę 17.303,14 zł z przeznaczeniem                         

na realizację gminnego programu przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii. 

- dz. 852 – Pomoc społeczna – zwiększenie planu o kwotę 25.000,00 zł na rozliczenie zasiłków 

wypłaconych w latach ubiegłych. 

- dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększenie planu wydatków o kwotę 

37.829,40 zł z tytułu zmiany przeznaczenia funduszu sołeckiego sołectwa Domaszowice. 

-dz.921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego- zwiększenie o kwotę 98.000,00 zł 

zwiększenie dotacji podmiotowych dla Gminnej Biblioteki Publicznej oraz Instytucji Kultury 

„Szklany Dom” oraz zmianę przeznaczenia funduszu sołeckiego sołectwa Masłów Pierwszy. 

- dz.926 – Kultura fizyczna - zwiększenie planu wydatków o kwotę 72.774,00 zł z tytułu zmiany 

przeznaczenia funduszu sołeckiego sołectwa Masłów Pierwszy oraz zwiększanie środków                       

na zadania: „Budowa placu zabaw na terenie Centrum Edukacji i Kultury Szklany Dom” oraz 

„Budowa siłowni zewnętrznej przy OSP Wola Kopcowa” 

Razem zwiększa się plan wydatków o kwotę 360.055,69 zł. 

W wyniku zmian w budżecie ulega zmniejszeniu planowany deficyt budżetu o kwotę 3.285.035,00 

do kwoty 11.855.383,36 zł. 

 

Następnie wywiązała się dyskusja.  

Radny Pan Zenon Adam Pedrycz zadał pytanie dotyczące zwiększenia kwoty o 10 000,00 zł                 

na promocję gminy. Czego dotyczy zwiększenie o tą kwotę.  

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato, iż zwiększenie kwoty dotyczy bieżących wydatków 

oraz kwota ta również w części zostanie przeznaczona na kalendarze. 

Pan Radny Tomasz Ksel zwrócił uwagę, że przekazujemy środki do Centrum Edukacji i Kultury 

„Szklany Dom”, które idą na kompleks boisk w Brzezinkach. W czerwcu również przekazywaliśmy 

na ten cel środki, wtedy Pan Wójt mówił, że mamy podpisaną umowę ze stowarzyszeniem,                    

że w naszym zakresie pozostaje utrzymanie tych boisk. Po ostatnim zebraniu pozwolił sobie 

wystąpić o tą umowę i jest ona w ocenie radego fatalnie skonstruowana, jest to umowa użyczenia, 

która żaden sposób nie przedstawia obowiązków użyczającego ani drugiej strony. Obowiązuje ona 

do marca przyszłego roku i przy zawieraniu kolejnej umowy prosiłby o zapisy przedstawiające 

zarówno nasze możliwości korzystania z tego obiektu jak również obowiązki. 

Pan Wójt Tomasz Lato udzielił odpowiedzi informując, że to gmina jest właścicielem tego obiektu  

i to do zadań gminy należy utrzymanie porządku oraz wszelkie zadania inwestycyjne realizowane 

na tym kompleksie. W tej chwili te pieniądze, które chcemy przeznaczyć dotyczą wykonania 

monitoringu, który jest tam absolutnie niezbędny. Umowa nie może przenosić obowiązków 

rozwoju obiektu, natomiast bieżące utrzymanie dotyczące koszenia czy malowania pasów. 

W pewnym momencie wstrzymane zostały działania na tym obiekcie ponieważ widzieliśmy,                  

że stowarzyszenie zwija swoją działalność, natomiast od ponad roku ta sytuacja uległa diametralnej 

zmianie dlatego rodzi się we mnie przekonanie, że w te obiekty warto inwestować, szukamy 

możliwości pozyskania dofinansowania ze środków zewnętrznych jeżeli takie się pojawia                          

to będziemy z nich korzystać. 

Pani Radna Małgorzata Kozubek dodała, że koszenie traw, ogólna „opieka” nad boiskami kiedyś 

należała do strażaków.  

Pani Radna Bernarda Komorowska zadała pytanie, w którym miejscu powstanie chodnik i czy 

chodnik powstanie przy drodze technicznej prowadzącej do żłobka Raj Maluszka. 

Pan Wójt Tomasz Lato udzielił odpowiedzi informując, że chodnik powstanie w brakującym 

miejscu między Domaszowicami (na wysokości ogródków działkowych), a Wolą Kopcową. 
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Natomiast, jeśli chodzi o chodnik prowadzący do żłobka Raj Maluszka jest to droga należąca                    

do GDDKiA, pomimo wielu pism, próśb skierowanych do GDDKiA, nadal sprawa nie została 

rozpatrzona. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Gminy.  

 Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Artur Maciej Lis 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 

2029 

Szczegóły projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029 

przedstawił Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Pan Skarbnik powiedział, że zmiany w WPF wynikają 

w całości ze zmian w budżecie Gminy.  Ponadto Pan Skarbnik dodał, że zostały dopisane                       

do budżetu nowe przedsięwzięcia tj.: „Opracowanie dokumentacji projektowej sieci kanalizacji 

sanitarnej wraz z pompownia oraz przyłączami w ulicach : Wspólnej, Dojazdowej, Złotej                        

w miejscowości Wola Kopcowa, gmina Masłów”, „Opracowanie projektu rozbudowy oświetlenia 

ulicznego w msc. Wola Kopcowa ul. Podmasłowie”, „Opracowanie projektu oświetlenia ulicznego 

w msc. Masłów Pierwszy ul. Lawendowa, „ Opracowanie projektu rozbudowy oświetlenia 

ulicznego w msc. Wola Kopcowa ul. Kielecka, „ Opracowanie projektu oświetlenia kompleksu 

boisk w miejscowości Wiśniówka”.  

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Artur Maciej Lis 

 



Strona 6 z 8 
 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

 

c) w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/594/2023 Rady Gminy Masłów w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023 – 2024 

W sprawie zmiany uchwały Nr LVII/594/2023 Rady Gminy Masłów w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023 – 2024, głos zabrał Pan Skarbnik Robert 

Szechnicki. Pan Skarbnik poinformował, że zgodnie z ustawą  o samorządzie gminnym o finansach 

publicznych Gmina może udzielać pomocy rzeczowej z przeznaczeniem na realizację zadań                       

dla innej jednostki samorządu terytorialnego. 

Pan Skarbnik poinformował, iż udziela się pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego                              

z przeznaczeniem na realizację zadań: 

    a) Projekt przebudowy drogi powiatowej w Masłowie Pierwszym ul. Podklonówka oraz                        

w Mąchocicach Kapitulnych ul. Górna w kwocie 400.000,00 zł - w roku 2024.  

    b) Wykonanie projektu odwodnienia odcinka drogi powiatowej nr 1304T ul. Przyborowskiego                      

w Domaszowicach w okolicy posesji 80 – 86, 

- w roku 2023 kwota 12.500,00 zł 

- w roku 2024 kwota 12.500,00 zł 

Wykonanie dokumentacji projektowej, a następnie przebudowa infrastruktury drogowej ma na celu 

poprawę jakości życia mieszkańców Gminy Masłów oraz zwiększy bezpieczeństwo mieszkańców.  

Następnie wywiązała się dyskusja.  

Radny Tomasz Ksel zapytał jak sprawa wygląda z pierwszym projektantem, który nie wywiązał się 

z umowy. 

Pan Wójt Tomasz Lato wyjaśnił, że toczy się postępowanie w sądzie. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr LVII/594/2023 Rady Gminy Masłów w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023 – 2024.  

 Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Artur Maciej Lis 
 
 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/594/2023 Rady 

Gminy Masłów w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023 – 

2024. 
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d) w sprawie zmiany uchwały Nr IX/114/2019 Rady Gminy Masłów z dnia 27 czerwca 

2019 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Masłów, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów 

Szczegóły projektu w sprawie zmiany uchwały Nr IX/114/2019 Rady Gminy Masłów z dnia                  

27 czerwca 2019 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Masłów, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów przedstawił Pan Kierownik BiGP Dariusz 

Korczyński udzielił szczegółowych informacji. Pan Kierownik BiGP powiedział, że jest                         

to kontynuacja uchwał podjętej w dniu 31 sierpnia 2023r. Dotyczyła wstępnej lokalizacji 

przystanków przy szkole w Masłowie Pierwszym oraz  w Mąchocicach Kpitulnych.  

 

Następnie wywiązała się dyskusja. 

Pani Radna Bernarda Komorowska zadała pytanie kiedy zostanie zamontowany przystanek                     

w Domaszowicach przy ul. W. Przyborowskiego, który został uszkodzony i zdemontowany. 

Odpowiedzi udzielił Pan Kierownik BiGP Dariusz Korczyński, obecnie trwa postępowanie.           

Po rozstrzygnięciu przetargu zostanie  wyłoniony wykonawca. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr IX/114/2019 Rady Gminy Masłów z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Masłów, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Ryszard Piotr Szymczuch 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Artur Maciej Lis 

 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/114/2019 Rady 

Gminy Masłów z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Masłów, udostępnionych dla operatorów                     

i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 
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Ad. 6 

 Sprawy inne. 

Na zakończenie obrad wywiązała się dyskusja.  

Pan Radny Ryszard Piotr Szymczuch zadał pytanie dot. hotelu Przedwiośnie oraz domostw                         

w pobliżu hotelu czy zostaną przyłączone do kanalizacji sanitarnej. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że na obecna chwilę nie 

bierzemy pod uwagę domów w Enklawie Ameliówka do projektowania, gdyż ten odcinek sieci 

kanalizacji sanitarnej musi być projektowany osobno, dodatkowym odrębnym kanałem i będzie 

przebiegał przez ul. Kosińskiego. Jest to zadanie wymagające wiele pracy. Natomiast jeśli chodzi                

o odprowadzenie nieczystości ciekłych z hoteli, to zadanie zostało przegłosowane pozytywnie                 

na ostatnim posiedzeniu w siedzibie Międzygminnym Związku Wodociągów i Kanalizacji                       

w Kielcach. Tym zadaniem będzie zajmował się MZWiK.  

Pan Radny Ryszard Piotr Szymczuch zadał pytanie dot. obecnie realizowanej sieci wodociągowej 

na terenie msc. Ciekoty, pytanie dotyczyło przyłączy wodociągowych do domów, których nie było 

(jeszcze nie powstały) podczas projektowania sieci wodociągowej czy zostaną wzięte pod uwagę  

przy przyłączeniu do sieci wodociągowej. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że Gmina nie będzie 

realizowała przyłączy wodociągowych do budynków, których nie było podczas projektowania. 

Mieszkańcy, którzy byli uwzględnieni w projekcie( budynki istniały podczas projektowania, bądź 

rozpoczęła się ich budowa) dostaną projekty i sami będą realizowali przyłącza wodociągowe                

do swoich budynków. Natomiast tylko i wyłącznie będą realizowane przepinki domów, które były 

podłączone  do istniejącej już sieci wodociągowej.  

 

Pan Radny Ryszard Jan Filipowicz wystosował prośbę, aby udrożnić przepust drogowy, ponieważ 

rowy przydrożne zostały udrożnione , a przepust nadal jest „zapchany”. 

Pan Radny dodał również, że wnioskuje o premie dla pracownika PSZOK-u za utrzymanie 

czystości na terenie punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato. Pan Wójt poinformował, że pracownicy gospodarczy 

Gminy Masłów udadzą się na miejsce celem udrożnienia przydrożnego przepustu. 

 

Ad. 7 

Zakończenie obrad. 
Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w komisji  

i o godz. 16:48 zamknęła obrady. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:  

Ewelina Dąbrowska 
                                                                                                              Przewodnicząca Komisji 

                                                                                                         Inwestycji 


